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P r o t o k ó ł    Nr  XIV/2020 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  30  stycznia  2020  roku 

odbytej w sali posiedzeń 
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  900  do  1145 

 
Otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XIV sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

           1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
           2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

 
 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/102/2020   

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu             

i szkołach dla których Gmina Kamień Krajeński jest organem 
prowadzącym.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/103/2020   

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa na rok 
szkolny 2019/2020.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO 
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/104/2020   
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
                b/ dyskusja 
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                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/105/2020   

 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek strefy 

płatnego parkowania na terenie miasta Kamień Krajeński i wysokości 
stawek opłaty za parkowanie w tej strefie. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/106/2020   

 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XIV/107/2020   

 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2020.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/108/2020   

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 
stałych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2019 rok.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący komisji             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/109/2020   

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miejskiej na 2020 rok.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący komisji             
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/110/2020   
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim na 2020 rok. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/111/2020   
 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                     
i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej 
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XIV/112/2020   
 

15. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
  16. Zamknięcie obrad sesji.    
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Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na XIV sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      

 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z XIII sesji 
Rady Miejskiej. 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
  

Następnie Starosta Sępoleński Jarosław Tadych wręczył zaproszonej 

na sesję Pani Barbarze Letka Medal Bene Meritus przyznany przez Kapitułę 
Honorowego Komitetu Obchodów 100-lecia Powstania Powiatu 
Sępoleńskiego. Pani Barbara Letka nie mogła uczestniczyć w uroczystej sesji 

z okazji 100-lecia powstania Powiatu Sępoleńskiego, dlatego medal odebrała 
podczas sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Podziękował również 

wszystkim osobom, które wzięły udział w tej uroczystości.  
Pani Barbara Letka podziękowała za przyznanie medalu z okazji 100-

lecia powstania Powiatu Sępoleńskiego. Przedstawiła poszczególne etapy 

pracy w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim. Podziękowała za 
pozytywną ocenę jej osoby.  

Starosta Sępoleński Jarosław Tadych udzielił również informacji na 

temat wydanej monografii Powiatu Sępoleńskiego.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o możliwości 
zadawania pytań Staroście Sępoleńskiemu.   
 

Sołtys wsi Obkas Marek Kołtonowski poruszył sprawę stanu drogi 
powiatowej przebiegającej przez wieś Obkas.  

 
Starosta Sępoleński Jarosław Tadych poinformował, że z uwagi na nawałnicę 
w 2017 roku, zniszczeniu uległa infrastruktura drogowa, na którą trzeba 

było wydać 40 mln zł. Podkreślił, że nie stać Starostwa na taką inwestycję, 
na wykonywanie dróg w krótkim czasie. Bez pomocy państwa samorządy nie 
poradzą sobie z remontami dróg, na które potrzebne są ogromne środki. 

Wspomniał również o drodze powiatowej Zamarte – Jerzmionki. Na 
zakończenie dodał, że samorządy są za bardzo obciążane.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
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Ad.4. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko - Gminnego 

Zespołu Usług Oświatowych – Urszula Brycka.       
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/102/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko - Gminnego 
Zespołu Usług Oświatowych – Urszula Brycka.       

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/103/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których 
Gmina Kamień Krajeński jest organem prowadzącym podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko - Gminnego 
Zespołu Usług Oświatowych – Urszula Brycka.       

 
Radny Jarosław Dobek podkreślił, że Rada nie ma wpływu na cenę i nie mają 

sensu rozwiązania, które ustawodawca przewidział. Tym samym stwierdził, 
że wstrzyma się od głosu.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/104/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa na rok 
szkolny 2019/2020 podjęta została 14 głosami za przy 1 głosie 
wstrzymującym się (J. Dobek).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.  
 

Radny Jarosław Dobek stwierdził, że jest bardzo duży wzrost kosztów. 
Koszty ochrony środowiska będą cały czas rosły. Podkreślił, że należy 
cieszyć się z tego, że ludzie nie wyrzucają już śmieci do rowów, do lasu. 

Takie śmieci należy jednak zagospodarować. Stwierdził, że musimy być 
świadomi tego, że taniej już nie będzie. Ludzie chcą mieć czyste środowisko, 
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czyste otoczenie i chcą oddychać czystym powietrzem. To wszystko będzie 

kosztowało. Stwierdził, że Rada musi dostosować się do przepisów 
prawnych, a cały system ma być zamknięty. Wyraził zadowolenie z faktu, że 

drugi przetarg okazał się korzystniejszy. Nie jest 26 zł na osobę tylko 22 zł. 
Ma nadzieję, że mieszkańcy będą wyrozumiali wobec obciążeń, które ich 
dotykają, a cena będzie przekładała się na jakość wykonywanych usług.    

 
Radna Ewa Wiese odniosła się do § 2 pkt 2 projektu uchwały, w którym jest 
mowa o opłacie gdy właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku 

zbierania odpadów w sposób selektywny. Poruszyła sytuację mieszkańców               
w blokach wielolokalowych. Stwierdziła, że nie wszyscy chcą odpowiadać za 

taką zbiorową segregację. Nie powinno być tak, że ktoś niewłaściwie 
segreguje, a wszyscy za to odpowiadają. Zapytała o możliwość składania 
indywidualnych deklaracji dla poszczególnych posesji.    

 
Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej Andrzej Mazur podkreślił, że właścicielem jest spółdzielnia i to 
ona składa deklarację zbiorową.  
 

Radna Ewa Wiese podkreśliła, że nie wszyscy mieszkańcy są członkami 
spółdzielni mieszkaniowej. Poprosiła, aby podczas spotkania                           
z mieszkańcami uświadomić jaki jest problem i poinformować                             

o konieczności właściwej segregacji.   
 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 
Komunalnej Andrzej Mazur podkreślił, że nie chodzi o to, aby każdy miał 
indywidualny pojemnik tylko o to, aby był zbiorczy punkt w zabudowie 

wielorodzinnej.  
  
Radny Bogdan Januszewski poruszył sprawę odpowiedzialności zbiorowej 

wprowadzonej ustawą. Podkreślił, że ustawa jest mało precyzyjna i nie 
powinno być zbiorowej odpowiedzialności. Poruszył sprawę 

kompostowników. Stwierdził, że nie jest sprawiedliwe to, że istnieje 
możliwość obniżenia stawki o 1 zł dla właścicieli nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, którzy posiadają 

kompostownik. Podkreślił, że się z tym nie zgadza. Złożył wniosek o zmianę 
wysokości stawki w § 3 projektu uchwały z 1,00 zł na 0 zł.    

 
Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 
Komunalnej Andrzej Mazur podkreślił, że trzeba zachęcić mieszkańców do 

zakładania kompostowników, ponieważ w przeciwnym razie zwiększy się 
ilość odpadów zmieszanych. Poinformował, że zgodnie z ustawą Gmina musi 
w tym roku osiągnąć poziom segregacji 50%. 

 
Radna Sabina Lubińska zapytała czy istnieje możliwość zwiększenia 

częstotliwości wywozu odpadów wielkogabarytowych.  
 
Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej Andrzej Mazur poinformował, że został wybudowany PSZOK               
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i mieszkańcy mogą tam dostarczać takie odpady. Firma, która wygrała 

przetarg nie zwiększy częstotliwości wywozu, ponieważ po to jest PSZOK.   
 

Następnie ogłoszona została 10-minutowa przerwa. 
 
Po przerwie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę wysokości 

stawki w § 3 projektu uchwały z 1,00 zł na 0 zł. 
 
Wynik głosowania: 

5 głosów za (P. Delekta, B. Januszewski, N. Marciniak, M. Betin,                             
                   K. Warylak)  

9 głosów przeciw (J. Dobek, D. Foleżyński, J. Kucharski, S. Lubińska,  
                 P. Łukarski, E. Rekowski, S. Skaja, E. Stryszyk, G. Szymanowicz)  
1 głos wstrzymujący się (E. Wiese)  

 
W wyniku głosowania wniosek został odrzucony. 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/105/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi podjęta została                       
10 głosami za przy 4 głosach przeciw (P. Delekta, B. Januszewski,                         
N. Marciniak, S. Skaja) oraz 1 głosie wstrzymującym się (E. Wiese). 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.  
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/106/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek 
strefy płatnego parkowania na terenie miasta Kamień Krajeński i wysokości 
stawek opłaty za parkowanie w tej strefie podjęta została jednogłośnie                   
15 głosami za. 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
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Uchwała Nr XIV/107/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została  
14 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się (B. Januszewski). 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/108/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2020 podjęta została 14 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się                   
(B. Januszewski). 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonali Przewodniczący 

poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
 
Radna Natalia Marciniak skierowała prośbę do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, aby sprawozdanie roczne z działalności było bardziej 
szczegółowe. Wszyscy radni powinni wiedzieć jak przebiegała kontrola                   

i z jakim wynikiem się zakończyła. Zapytała również o możliwość 
opublikowania protokołów z kontroli w BIP.     
 

Do wypowiedzi radnej Natalii Marciniak odniósł się Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Piotr Łukarski informując, że były 3 kontrole. Wypadły one 

pozytywnie. W przypadku MGOK były wnioski, aby czynić starania celem 
pisania większej ilości projektów i tym samym pozyskiwania środków na 
działania kulturalne na terenie Gminy Kamień Krajeński.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/109/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 
komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2019 rok podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.  

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.12. Wprowadzenia do tematu dokonali Przewodniczący 

poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/110/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej na 2020 rok podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.13. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/111/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej                  
w Kamieniu Krajeńskim na 2020 rok podjęta została jednogłośnie 15 głosami 
za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.14. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XIV/112/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
30 stycznia 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim podjęta została               
14 głosami za przy 1 głosie przeciw (S. Skaja).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.15. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego udzielił informacji dotyczącej 
przyjmowania wniosków o dofinansowanie zadań związanych z demontażem, 
zbiórką, transportem i utylizacją pokryć dachowych zawierających azbest             

z nieruchomości położonych na terenie gminy Kamień Krajeński.  
 

Radny Sebastian Skaja podziękował za współpracę przy organizacji WOŚP.  
 Następnie nawiązał do wypowiedzi Starosty Sępoleńskiego, który 
stwierdził, że o drogach, które są remontowane decydują radni powiatowi             

i gminni. Radny stwierdził, że nic o takich drogach nie wie.  
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 Kolejną sprawą, którą poruszył radny była informacja rozsyłana przez 

ZGKiM Sp. z o.o. dotycząca wzrostu cen spowodowanego tym, że Rada 
Miejska w Kamieniu Krajeńskim nie podjęła uchwały w sprawie dopłat. 

Radny podkreślił, że taka uchwała nie została przedstawiona radnym. 
Wyraził niezadowolenie z faktu, że za tę sytuację obwinia się radnych.  
 

Głos w powyższej sprawie zabrał Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk, 
który wyjaśnił, że dopłaty do cen wody i ścieków to jest kompetencja Rady 
Miejskiej. Dopłaty obowiązywały do końca 2019 roku. Nie obowiązują w roku 

2020 i taka informacja podana została do publicznej wiadomości. Stwierdził, 
że ZGKiM Sp. z o.o. musiał taką sytuację wyjaśnić swoim odbiorcom.      

 
Głos w sprawie zabrał również Burmistrz Wojciech Głomski, który 
poinformował, że uchwała nie została przygotowana, a zatem Rada nie mogła 

podjąć takiej uchwały. Podkreślił, że nie jest to wina Rady Miejskiej.   
 

Niezadowolenie z zaistniałej sytuacji wyraził również Przewodniczący Rady 
Miejskiej Kazimierz Warylak.  
 

Radny Bogdan Januszewski poinformował, że od samego początku był 
przeciwnikiem dopłat i zawsze otwarcie o tym mówił. Stwierdził, że nie można 
dzielić społeczeństwa.  

 
Radny Jarosław Dobek poprosił, aby więcej nie wysyłać takich informacji                

i nie próbować tłumaczyć się radnymi za to, że ceny mamy takie jakie mamy.   
 
Prezes ZGKiM Sp. z o.o. przeprosił za niewłaściwe sformułowanie informacji.  

 
Sołtys wsi Witkowo podziękował Burmistrzowi za przeznaczenie środków na 
pokruszenie kamieni. Dzięki temu zrobione zostały 2 km drogi.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski pogratulował mieszkańcom Witkowa za to, że 

potrafili się zjednoczyć i wspólnie wykonać tak dobrą pracę.   
 
Ad.16. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady XIV sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/  Kazimierz Warylak    
 


